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1.Дієприслівник – це
а) самостійна частина мови;
б) особлива форма прислівника;
в) особлива форма дієслова.
2. Дієприслівник означає
а) ознаку предмета за дією;
б) ознаку дії, ознаку іншої ознаки, ознаку предмета;
в) додаткову дію або стан.
3. Дієприслівниковий зворот – це
а) дієприслівник разом із дієсловом-присудком, з яким він пов’язаний за змістом;
б) дієсприслівник разом із залежними від нього словами;
в) дієприслівник разом із граматичною основою речення.
4. Дієприслівники доконаного виду утворюються за допомогою суфіксів

а) –учи (-ючи), -ачи (-ячи);

б) –вши, -ши;

в) –анн(ий), -янн(ий).

5.Не виділяється комами одиничний дієприслівник у реченні:

а) А сонце, захекавшись, потім зійшло. (Б.Олійник.);

б) Ми з тобою в часі розійшлися, а тепер, зустрівшись, не знайшлись. (Є.Гуцало.);

в) Б’ємось за виживання. Не мовчи! Чи можна виживати живучи? (Д.Павличко.)

6.Разом із не пишуться такі дієприслівники:

а) не прочитавши, не встигаючи, не переймаючись;

б) невгаваючи, ненавидячи, нехтуючи;

в) не зрозумівши, не прийшовши, не знаючи

1. Усі слова є дієприслівниками в рядку:
А роблений, роблячи, привабливий;
Б гусячий, гублячи, зумовлювати;
В стерпівши, знісши, спостерігаючи; 9
Г взявши, даючи, намальований.
2. Усі дієприслівники мають доконаний вид у рядку:
А зумівши, роблячи, носячи;
Б закріпивши, піднявши, піднімаючи;
В вигукнувши, з’ївши, приїхавши; 9
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Г сівши, нісши, йдучи.
3. Укажіть дієприслівник, у якому правильно виділено суфікс:
А чита 9 iючи;
Б пишyучи;
В зустр івши;
Г сію yчи.
4. Усі дієприслівники із часткою не пишуться окремо в ряд -ку:
А (не)пускаючи, (не)знаючи, (не)вирішивши; 9
Б (не)кажучи, (не)здужавши, (не)працюючи;
В (не)хтуючи, (не)взявши, (не)бажаючи;
Г (не)зважаючи, (не)зводячи, (не)переглянувши.
5. Дієприслівники доконаного виду утворюються за допомогою
суфіксів:
А -учи, -ючи;
Б -ши, -вши;
В -ачи, -ячи;
Г -уч, -юч.
6. Одиничний дієприслівник не виділяється комами в реченні
(розділові знаки опущено):
А Остап стояв вагаючись. ( 9 М. Коцюбинський)
Б У траві прилігши лось міг сховатися до половини. (Є. Гуцало )
В А навкруги розвидняючись світліло. (Є. Гуцало )
Г І до кохання я незчувшися доріс. (М. Рильський)


